
Bestyrelsesmøde d.24-08-22 Lejerbo afd.725-0 
 
 
Til stede: Jørgen, Anna Lise, Henrik, Anton, Lars og Tina 
 

1. Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Når den nye elevator i nr. 19 er klar til at blive monteret, 
varsles der 6 uger før de går i gang. Elevatorskakterne bliver ligeledes malet udvendigt. Lars 
vil undersøge nærmere, da der er opstået tvivl omkring træerne på Thrigesvej. I forhold til 
om det er kommunen eller Lejerbo der skal forestå for beskæring/ pasning af træerne. Der 
bliver plantet flere hækplanter imellem nr. 19 og 23. Brug venligst de opsatte kasser til 
cigaretskod, i stedet for at smide dem på jorden eller trappeopgangene.   
 

4. Information fra formanden: Der er et hjertestarter kursus i fælleshuset Casa Nova d.29-
09-22 kl. 16.30 sammen med afdeling 584-0. 
 

 Vi vil undersøge hvad vi kan bruge til beklædning/læskærm til alle altaner og nærmere info 
kommer. Vi har 2 punkter vi vil tage med på næste afdelingsmøde, så alle kan blive hørt. 
Det drejer sig om: Forslag på at få læskærm i plexiglas opsat på fælles terrasse i nr.17 og 
betaling af fælles strøm, der bliver brugt til el scooter. 

 
5. Bordet rundt: Vær opmærksom på at der igen har været dyr (måske mår) i området og de 

vil meget gerne i bilens motorrum og bide i isolering/ledninger. GPS`en virker ikke ordentlig 
i vores område, derfor vil Henrik prøve at kontakte Google.  
 
 
 

 
 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 11-01-23 kl. 16.30 
 
 

Referent Tina 


